

Dyscyplina naukowa: filozofia

Praca na UP w latach: 2008-2017

Jednostka organizacyjna uczelni: Instytut Filozofii i Socjologii



Tadeusz Gadacz

Bibliografia

2005

- Gadacz Tadeusz; rozm. Żakowski Jacek, *Nędza humanistyki*, „Polityka”, 12 grudnia 2005, <https://www.polityka.pl/tygodnikpolityka/spoleczenstwo/166201,1,nedza-humanistyki.read> [dostęp: 2020-04-17].

2006

- Szubińska Katarzyna, *Prof. Tadeusz Gadacz – filozof religii*, Nauka w Polsce, 2006, <http://naukawpolsce.pap.pl/aktualnosci/news%2C17352%2Cprof-tadeusz-gadacz-filozof-religii.html> [dostęp: 2020-04-17].

2008

- Gadacz Tadeusz; rozm. Janowska Katarzyna, *Życie jako garderoba*, „Polityka”, 2008, nr 29, s. 64-65, <https://www.polityka.pl/tygodnikpolityka/kraj/261684,1,zycie-jako-garderoba.read> [dostęp: 2020-04-17].
- [Publikacje]. W: *Bibliografia publikacji pracowników Uniwersytetu Pedagogicznego im. Komisji Edukacji Narodowej w Krakowie*, Kraków, 2008. – Od 2001 r. rejestracja dorobku naukowego pracowników odbywa się elektronicznie – [zobacz wykaz »](#)
- Tadeusz Gadacz, „Nowe Książki”, 2008, nr 12, s. IV okł.

2009

- Gadacz Tadeusz; rozm. Bardel Michał, *Siedem koszy i przedszkolak, czyli synteza filozofii XX wieku*, „Znak”, 2009, nr 4, s. 142-149.
- Gadacz Tadeusz; rozm. Jankowicz Grzegorz, *Krok w tył przed skokiem w przyszłość: pierwsza polska synteza filozofii XX wieku*, „Tygodnik Powszechny”, 2009, nr 12, s. 30-31.
- Gadacz Tadeusz; rozm. Makowski Jarosław, *Platon byłby dziś wariatem*, „Newsweek Polska”, 2009, nr 12, s. 100-101.
- Gadacz Tadeusz; rozm. Mielnik Sławomir, *Tadeusz Gadacz: Nie można być dwa razy w Paryżu*, „Nowa Trybuna Opolska”, 31 grudnia 2009, <http://www.nto.pl/opinie/art/4137863,tadeusz-gadacz-nie-mozna-byc-dwa-razy-w-paryzu,id,t.html> [dostęp: 2019-02-01].
- Gadacz Tadeusz; rozm. Żakowski Jacek, *Słupnik z Krakowa*, „Polityka”, 2009, nr 8, dod. s. 3, 5-8; Polityka.pl,

2009,

<https://www.polityka.pl/tygodnikpolityka/spoleczenstwo/283670,1,rozmowa-z-prof-tadeuszem-gadaczem-filozofem.read> [dostęp: 2019-02-01].

2010

- Gadacz Tadeusz; rozm. Kania Marcin, *Filozofia w czasach pustyni*, „Konspekt”, 2010, nr 4 (37), s. 5-11.

2011

- Gadacz Tadeusz; rozm. Brzezińska Magda, *Wykolejeni*, „Charaktery”, 2011, nr 12, s. 96-101.
- Gadacz Tadeusz; rozm. Kozak Magdalena [et al.], *Logos dialogu*, „Mêlée”, 2011, nr 6, s. 91-109.
- Gadacz Tadeusz; rozm. Żakowski Jacek, *Iść po ziemi i po niebie*, Polityka, 2011, nr 17, s. 16-19, <https://www.polityka.pl/tygodnikpolityka/spoleczenstwo/1514992,1,wielkanocna-rozmowa-z-prof-tadeuszem-gadaczem.read> [dostęp: 2019-02-01].
- Grochowska Magdalena, *W pociągu do rzeźni*, „Gazeta Wyborcza”, 2011, nr 170, s. 12-14.

2012

- Gadacz Tadeusz; rozm. Brzezińska Magda, *Moja koszula króla nie uzdrowi*, „Charaktery”, 2012, nr 12, <https://charaktery.eu/artukul/moja-koszula-krola-nie-uzdrowi> [dostęp: 2019-02-01].
- Gadacz Tadeusz; rozm. Gąsior Michał, *Prof. Gadacz: Godny pochówek osoby, którą się kocha, jest obowiązkiem w naszej kulturze*, Natemat.pl, 2012, <http://natemat.pl/32885,prof-gadacz-godny-pochówek-osoby-ktora-sie-kocha-jest-obowiązkiem-w-naszej-kulturze-wywiad> [dostęp: 2019-02-01].
- Gadacz Tadeusz; rozm. Huzarska-Szumiec Magda, Kachel Katarzyna, *Prof. Gadacz: Po śmierci dzieci pociechy szukałem w filozofii*, Polskatimes.pl, 7 kwietnia 2012, <http://www.polskatimes.pl/artukul/548693,prof-gadacz-po-smierci-dzieci-pociechy-szukalem-w-filozofii,id,t.html> [dostęp: 2019-01-31].
- Gadacz Tadeusz; rozm. Huzarska-Szumiec Magda, Kachel Katarzyna, *Szczęście jest pochodną życia*, „Polska” (Metropolia Warszawska), 2012, nr 28, dod. Forum, s. I-II.
- Grochowalska Magdalena, *Pozostawiaj po sobie ślady dobra: dusza wypłuta na rynek*, „Gazeta Wyborcza”, 2012, nr 100, s. 22.

2013

- Gadacz Tadeusz; rozm. Goc Anna, Żyła Marcin, *W podziemiach mądrości: filozof o ginących pojęciach*, „Tygodnik Powszechny”, 2013, nr 21, s. 22-23.
- Gadacz Tadeusz; rozm. Górlikowski Marek, *Pytania o sens życia i tak nas dopadną*, Wysokieobcasy.pl, 2013, http://www.wysokieobcasy.pl/wysokie-obcasy/1,96856,15163005,Pytania_o_sens_zycia_i_tak_nas_dopadna.html?disableRedirects=true [dostęp: 2019-02-01].
- Gadacz Tadeusz; rozm. Mielnik Sławomir, *Tadeusz Gadacz: Witajcie w marnych czasach*, „Nowa Trybuna Opolska”, 31 maja 2013, <http://www.nto.pl/magazyn/wywiady/art/4563063,tadeusz-gadacz-witajcie-w-marnych-czasach,id,t.html> [dostęp: 2019-02-01].
- Ludzie Nauki – prof. dr hab. Tadeusz Gadacz*, YouTube, 2013, <https://www.youtube.com/watch?v=XHxE0t9jhi8> [dostęp: 2019-01-31].

2014

- Gadacz Tadeusz; rozm. Podgórska Joanna, *Śmierci najmniej obawiają się ludzie głęboko wierzący i zdeklarowani ateści*, Polityka.pl, 2014,

<https://www.polityka.pl/tygodnikpolityka/spoleczenstwo/1597443,1,smierci-najmniej-obawiaja-sie-ludzie-gle-boko-wierzacy-i-zdeklarowani-ateisci.read> [dostęp: 2019-02-01].

2015

- Gadacz Tadeusz; rozm. Górlikowski Marek, *Tadeusz Gadacz: Bywają fajniejsze gatunki niż Homo sapiens*, Wyborcza.pl, 7 listopada 2015, <http://wyborcza.pl/magazyn/1,124059,19142822,tadeusz-gadacz-bywaja-fajniejsze-gatunki-niz-homo-sapiens.html> [dostęp: 2019-02-01].

2016

- Gadacz Tadeusz; rozm. Cieśla Adam M, *Wszędzie pełno wolności*, Tygodnikpowszechny.pl, 2016, <https://www.tygodnikpowszechny.pl/wszedzie-pelno-wolnosci-33422> [dostęp: 2019-02-01].
- Gadacz Tadeusz; rozm. Grzesiczak Łukasz, *Prof. Tadeusz Gadacz: Jestem wkurzony i idę w politykę*, Wyborcza.pl, 29 listopada 2016, <http://krakow.wyborcza.pl/krakow/1,44425,21043905,prof-tadeusz-gadacz-jestem-wkurzony-i-ide-w-polityke.html> [dostęp: 2019-01-31].
- Gadacz Tadeusz; rozm. Szulc Anna, *Sumienie czyste. Nieużywane*, „Newsweek”, 2016, nr 41, s. 42-43, <http://www.newsweek.pl/plus/spoleczenstwo/kobiety-w-panstwie-pis-tadeusz-gadacz-wywiad,artykuly,398009,1,z.html> [dostęp: 2019-02-01].
- Gadacz Tadeusz; rozm. Szulc Anna, *Wyznawcy idoli*, Newsweek.pl, 2016, <http://www.newsweek.pl/polska/wyznawcy-idoli-wywiad-z-prof-tadeuszem-gadaczem,artykuly,398038,1.html> [dostęp: 2019-01-31].
- Gadacz Tadeusz; rozm. Żakowski Jacek, *Jak przetrwać dobrą zmianę*, Polityka.pl, 2016, <https://www.polityka.pl/tygodnikpolityka/kraj/1655128,1,prof-gadacz-o-zyciu-w-trudnych-czasach.read> [dostęp: 2019-01-31].

2017

- Gadacz Tadeusz; rozm. Musiał Marcin, *Łatwo jest rozbić, a połączyć bardzo trudno*, Koduj24.pl, 2017, <https://koduj24.pl/latwo-jest-rozbic-a-polaczyc-bardzo-trudno/> [dostęp: 2019-02-01].
- Gadacz Tadeusz; rozm. Musiał Marcin, *Wywiad z filozofem prof. Tadeuszem A. Gadaczem*, Nowoczesna, 2017, <https://nowoczesna.org/wywiad-z-filozofem-prof-tadeuszem-a-gadaczem/> [dostęp: 2019-01-31].
- Gadacz Tadeusz; rozm. Skowrońska Małgorzata, Olszewski Michał, *Zgrillują mnie, ale będę mógł patrzeć w lustro*, „Gazeta Wyborcza” (Kraków), 2017, nr 127, s. 10-11; Wyborcza.pl, 2 czerwca 2017, <http://krakow.wyborcza.pl/krakow/7,44425,21900050,prof-tadeusz-gadacz-zgrilluja-mnie-ale-bede-mogl-patrzec.html> [dostęp: 2019-01-31].

2018

- Gadacz Tadeusz; rozm. Grochowska Magdalena, *Drugi bunt mas*, „Gazeta Wyborcza”, 2018, nr 174, dod. Wyborcza na Połowę Lata, s. 8-10.
- Gadacz Tadeusz; rozm. Kokoszka Iwona, *„Warto tak żyć, żeby mieć świadomość, że nie straciło się życia”*. Wywiad z prof. Tadeuszem Gadaczem, Focus.pl, 2018, <https://www.focus.pl/artykul/quottrzeba-si-stale-sprawdza-i-szuka-ycie-to-cika-pracaquot-wywiad-z-prof-tadeuszem-gadaczem> [dostęp: 2019-02-01].
- Gadacz Tadeusz; rozm. Skowrońska Małgorzata, *W kościele potrzebne jest trzęsienie ziemi*, „Gazeta Wyborcza” (Kraków), 2018, nr 255, s. 4-5, <https://krakow.wyborcza.pl/krakow/7,44425,24118277,prof-tadeusz-gadacz-w-kosciele-potrzebne-jest-trzesienie-ziemi.html> [dostęp: 2020-04-17].

2019

- Gadacz Tadeusz; rozm. Karpiński Jarosław, *Jest nadzieja!*, „Głos Nauczycielski”, 2019, nr 43, s. 13.
- Gadacz Tadeusz; rozm. Żakowski Jacek, *Prof. Gadacz: Nie ma szczęścia bez myślenia*, „Polityka”, 17 maja 2019, <https://www.polityka.pl/tygodnikpolityka/klassypolityki/1791880,1,prof-gadacz-nie-ma-szczescia-bez-myslenia.read> [dostęp: 2020-04-17].
- Skowron Grzegorz, *Były zakonnik został radnym. Prof. Tadeusz Gadacz zasiadł w małopolskim sejmiku*, „Dziennik Polski”, 28 stycznia 2019, <https://dziennikpolski24.pl/byly-zakonnik-zostal-radnym-prof-tadeusz-gadacz-zasiadl-w-malopolskim-sejmiku/ar/13841246> [dostęp: 2020-04-17].

2020

- *Tadeusz Gadacz*, Wikipedia, 2020, https://pl.wikipedia.org/wiki/Tadeusz_Gadacz [dostęp: 2020-05-19].